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 פ"א תש שבטב 'ח

21/02/2021 
 9693סימוכין הנ/  

 

 10/01/2021שנערכה בתאריך    1220לשנת    1- ועדת איכות הסביבה ה פרוטוקול  

 נוכחים:

 יו"ר ועדת איכות הסביבה   -  ניסן ימר יוס

 חבר ועדה   -  ד"ר עופר לוי

 חבר ועדה   -  יאיר רגב מר 

 חברת מועצה  -  גב' רונית שאנן

 מהנדס המועצה  -  אינג' אלעד ארזי

 מהנדס תשתיות -  אינג' רם חיון

 חברת רייגרין )הצגת פרויקט סולארי(  -   רועי  

 תמר גבאי  - כותבת הפרוטוקול

 

 צגת פרויקט גגות סולאריים לפני יצאה למכרז ה 

 

 : היבטיםגגות סולאריים בשני  הקמת - ןהתחלנו לחשוב על רעיושנה  לפני אלעד ארזי: 

 . תרומה לאיכות הסביבה וייצור חשמל ירוק .1

 . לתושביםהגדלת הכנסות למועצה שיוחזרו  .2

להבין האם הפרויקט הוא נכון וכלכלי,   נסיוןהתקיימו מספר פגישות עם חברות גדולות בתחום ב

 רז. העסקנו יועצים והכנו מכ

 גגות מבני ציבור.   17המכרז יכלול: הקמת מתקנים סולאריים על 

 בהמשך אנו חושבים על קבוצת רכישה לגגות סולאריים במחיר אטרקטיבי לתושבים.

 ואט.-קילו  אג' 46נכון להיום אנחנו אחרי סקר גגות שביצעו חברת חשמל שאישרו תעריך של  

 חלקו ממומן מהלוואת מפעל הפיס.מיליון ₪  2.3 - עלות הפרויקט הוא כ

 עלויות תחזוקה נמוכות מאוד. 

 לשנה.   350,000- ההכנסות מהפרויקט כ
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שהוא היועץ שמלווה את המועצה בפרויקט, הם  נמצא אתנו רועי  

אחראיים על הרישוי מול חברת חשמל,  ליווי הפרויקט מהשלבים  

  .הראשונים ועד שהמערכת עובדת

 רפת לפרוטוקול זה.  מציג מצגת המצו   - רועי 


